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خمز :

می توانستیم آلومینیوم را شکست دهیم
از سبک بازی تیم رضایت دارم

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: س�رمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: اگر در زدن 
ضربات آخر با دقت عمل می کردیم، می توانستیم آلومینیوم را شکست دهیم.

عصر آزادی.- فرهاد فرهادپور؛ »پاکو خمز« در نشس��ت خبری بعد بازی مقابل آلومینیوم 
اراک، اظهار داش��ت: نیمه اول آرامش کافی را نداش��تیم و با بازی عجولانه به دنبال گلزنی  
بودی��م. ام��ا نیمه دوم به خوبی توپ را به گردش در می آوردیم و بازی خودمان را انجام داده 

و توانستیم فرصت های گلزنی به دست بیاوریم.
وی در خص��وص محرومیت هادی محمدی، توضیح داد: هادی بازیکن مهمی اس��ت، ولی 
اینکه س��ه امتیاز را نگرفتیم، به علت نبود ایشان یا بازیکن دیگری نبود. خبر محرومیت این 
بازیک��ن را یک روز قبل از بازی دادند که مش��ابه این اتفاق را هیچ گاه ندیده ام. این تصمیم 

غیر منطقی بود و به نظرم کار فدراسیون فوتبال درست نبود.
وی گفت: قرار نیس��ت یک تیم در تمامی بازی ها گلزنی کرده و دروازه را بس��ته نگه دارد. 
گاه تی��م در دقایق پایان��ی گل می زند و گاه گل دریافت می کند و ش��اید در یک بازی گلی 
به ثمر نرس��اند. این اتفاقات در فوتبال رخ می دهد و طبیعی اس��ت. اگر برنده نش��ویم، هیچ 
گاه از نتیجه راضی نمی ش��وم. امروز از سبک بازی تیم رضایت دارم، چون بازیکنان در نیمه 
دوم خیل��ی تلاش کردند. اگر در ضربات آخر دقت می کردیم، می توانس��تیم گل برتری را به 

ثمر برسانیم.
خمز در پاسخ به سوال خبرنگاری دیگر در رابطه با کیفیت چمن ورزشگاه  یادگار امام)ره(، 
توضی��ح داد: کیفیت چمن با آن چیزی که می خواهیم، خیل��ی تفاوت دارد و به نظرم بازی 
کردن در اینجا اش��تباه است. حضور هواداران، تنها مزیت این ورزشگاه است و متاسفانه این 
زمین علیه ماس��ت. چمن استادیوم اختصاصی خودمان بهتر از اینجا بوده و ترجیح می دهم 

در ورزشگاه خودمان بازی کنیم.
وی در رابطه با زمان اضافه شدن رومرو به ترکیب تیم، گفت: این بازیکن دو جلسه با تیم 
تمرین کرده و ش��رایط بدنی اش را ارزیابی کرده و سپس به تیم اضافه خواهیم کرد. البته در 
این رابطه عجله ای نداریم و ریسک نخواهیم کرد. چون دو ماه است که بازی نکرده و احتمال 

مصدومیت اش وجود دارد.
س��رمربی تراکت��ور در خصوص میزان رضایت��ش از عملکرد محمد عب��اس زاده، بیان کرد: 
ارزیابی ام از عملکرد بازیکنان را با خود آنان در میان می گذارم و در نشس��ت خبری در این 

رابطه صحبت نمی کنم.

 پولادگر: ایرادات اساسنامه  فدراسیون ها باید 
در هیئت وزیران برطرف شود

مع�اون توس�عه ورزش حرف�ه ای و قهرمان�ی وزارت ورزش از اص�اح ای�رادات 
اساسنامه ها در صورت وجود نقص خبر داد و گفت: نظر همه فدراسیون ها را گرفته  

و جمع بندی کرده ایم تا اساسنامه برای اصاح تقدیم هیئت وزیران شود.
ب��ه گزارش ایرنا، محمد پولادگر معاون توس��عه ورزش حرف��ه ای و قهرمانی وزارت ورزش 
در حاش��یه مراس��م تجلیل از مادران پهلوان و قهرمان پرور در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
مادران مهمترین نقش را در بروز و ظهور استعدادها و قهرمانان و حضور جوانان در عرصه های 
مختلف برعهده دارند، نقشی که در این سال ها کمتر به آن توجه کرده ایم، مادران بزرگواری 
که در راس آن مادران شهدا قرار دارند، مادرانی که پس از شهادت فرزندانشان هنوز داغدار 
هستند و جای خالی آنها را احساس می کنند و هنوز وجود موثرشان در جامعه نقش آفرین 
است. پولادگر افزود: تجلیل از مادران پهلوان و قهرمان پرور کار پسندیده ای است که سازمان 
بس��یج ورزشکاران انجام داد و چنین برنامه هایی باید در عرصه های مختلف ادامه پیدا کند و 
باید همواره قدردان مادران باشیم. معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش در 
ادامه در پاس��خ به س��وال ایرنا درباره ایراداتی که به اساسنامه فدراسیون های ورزشی تدوین 
ش��ده در زمان مسعود سلطانی فر وزیر س��ابق ورزش گرفته شده است، خاطرنشان کرد: این 
یک موضوع مفصل است و هیچ چیزی بی ایراد نیست و آن چیزی که باید اتفاق بیفتد اصلاح 
مکرر اس��ت. اساسنامه قبلی از س��ال ۷۸ تا ۱۴۰۰ هیچ اصلاحی نشد و این رویه باید عوض 
ش��ود، اساسنامه و آئین نامه ای را ابلاغ می کنیم و در سال های متمادی با وجود ایراداتی که 
وجود دارد، آن را اصلاح نمی کنیم و این منجر به مشکلات متعدد می شود. بنابراین بنای ما 
این است که هر ساله و یا حتی زودتر هر اساسنامه ای ایرادی دارد، اصلاح شود. این اساسنامه 
هم ایراداتی دارد که در هیئت وزیران باید برطرف ش��ود. نظر همه فدراس��یون ها را گرفته  و 
جمع بندی کرده ایم که برای اصلاح تقدیم هیئت وزیران می شود. پولادگر در پاسخ به سوال 
دیگر ایرنا درباره س��فر ورزش ورزش روسیه به تهران هم گفت:روسیه در خیلی از رشته های 
ورزشی صاحب کلاس فنی است و مراودات ما به خصوص باشگاه هایمان و روس ها به ارتقای 

سطح فنی ما کمک می کند.

اظه�ارات ضد و نقیض مس�ئولان فدراس�یون فوتب�ال درباره 
داخلی یا خارجی بودن سرمربی آینده تیم ملی، انتخاب جانشین 
کارلوس ک�ی روش را تبدیل به یک چالش بزرگ برای مهدی تاج 

کرده است.
به گزارش ایرنا، انتظار هواداران فوتبال برای انتخاب سرمربی تیم ملی 
همچنان ادامه دارد و پس از قطعی ش��دن جدایی کی روش و نشستن او 
روی نیمک��ت قطر، همه در انتظار رونمایی از یک نام جدید برای هدایت 
تیم بزرگسالان هستند و به نظر می رسد این انتظارها حداقل تا پایان سال 

ادامه خواهد داشت.
یک��ی از چالش های فدراس��یون فوتبال برای انتخاب س��رمربی جدید، 
ایرانی یا خارجی بودن است. مسئله ای که سبب شده مسئولان فدراسیون 
در یک ماه گذش��ته اظهارات ضد و نقیضی در این رابطه داش��ته باشند. 
با توجه به موفقیت مربی داخلی در برخی رش��ته ها مانند والیبال، برخی 
معتقدند که در فوتبال هم نوبت به اعتماد به مربی ایرانی رسیده تا پس 
از نزدیک به ۱۰ س��ال بار دیگر یک مربی داخلی روی نیمکت تیم ملی 
بنشیند. به خصوص که دستاورهای فوتبال ایران با مربیان خارجی مانند 
کی روش، آن قدر هم برجس��ته نبود. منتقدان جام جهانی قطر را را مثال 
می زنند و عنوان می کنند که تیم ملی با یک مربی ایرانی هم می توانست 
چنی��ن نتایجی بگیرد. چنین تحلیل هایی در کنار مش��کلات انتقال پول 
مربیان خارجی به واسط تحریم های ظالمانه غرب، سبب شد مهدی تاج 
که پ��س از جام جهانی از گزینه های داخل��ی و خارجی به عنوان مربیان 
مورد نظر فدراس��یون فوتبال برای هدایت تیم بزرگسالان خبر داده بود، 
اوایل بهمن از جمع بندی فدراسیون برای انتخاب مربی ایرانی خبر دهد: 

»م��ا در انتخاب گزینه خارجی محدودیت داریم. مس��ئله تحریم در همه 
جا تأثیر خودش را دارد. پول نقد هم داش��ته باشیم انتقالش به فردی در 
خارج از کشور عملیاتی نیست. یکی از متهمان پرونده ویلموتس خود ما 
هس��تیم. چرا متهم ش��دیم؟ چون به موقع نتوانستیم پول او را پرداخت 
کنیم.اگر به این نتیجه می رس��یدیم که مزای��ای خارجی بهتر از داخلی 
اس��ت، آن را می پذیرفتیم اما اگر گزینه داخلی باشد و عده ای به شرایط 
گزین��ه داخلی انتق��اد کنند از الان می پذیریم. ب��ا این حال طبق جمیع 
جهات به این نتیجه رسیدیم که این انتخاب )مربی ایرانی( بهتر است.«

انتخ��اب مربی ایرانی مورد اس��تقبال وزارت ورزش ه��م قرار گرفت و 
حمید س��جادی در این رابط��ه گفت: »برای انتخاب س��رمربی تیم ملی 

فوتبال تمایل داریم به سرمایه های خودمان اعتماد کنیم.«
صحبت های امیر مهدی علوی مدیر روابط عمومی فدراس��یون فوتبال 

ه��م نش��ان داد که فدراس��یون برای انتخ��اب مربی داخل��ی به قطعیت 
رس��یده و پس از افش��ین قطبی که آخرین مربی ایران��ی تیم ملی بود، 
قرار اس��ت بار دیگر یک مربی داخلی هدایت تیم ملی فوتبال را بر عهده 
بگیرد:»نگاه فدراس��یون فوتبال در جمع تصمیم س��ازان و اعضای هیئت 
رئیسه به ظرفیت هایی که در فوتبال کشورمان وجود دارد، مثبت است و 
امیدوارم با چنین نگرشی روندی در پیش گرفته شود که از این ظرفیت ها 
اس��تفاده ش��ود.« با توجه به صحبت های صورت گرفت��ه همه در انتظار 
تمرکز فدراسیون فوتبال روی انتخاب مربی داخلی بودند اما صحبت های 
تاج در حاش��یه راهپیمایی ۲۲ بهمن و مباحث مطرح شده در جلسه روز 
۲۳ بهمن هیئت رئیس��ه فدراسیون فوتبال در ایلام، نشان از عقب نشینی 

از انتخاب مربی داخلی داشت.
تاج روز ش��نبه در پاسخ به س��والی درباره اینکه س��رمربی بعدی تیم 
ملی ایرانی خواهد بود یا خیر گفت:» فعلا مش��خص نیس��ت، روی هر دو 
گزینه کار می کنیم.« موضع تازه تاج درباره گزینه مربیگری تیم ملی در 
شرایطی اس��ت که او پیش از این به صراحت از جمع بندی روی انتخاب 
مرب��ی داخلی صحبت کرده ب��ود. علاوه بر این مباحث مطرح ش��ده در 
جلسه روز یکشنبه هیئت رئیسه هم از روی میز بودن گزینه های داخلی 
و خارج��ی بر خلاف صحبت های قبلی خبر داد. در این راس��تا طهمورث 
حیدری عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سوال ایرنا 
که با توجه به صحبت های هفته گذش��ته تاج، »آیا س��رمربی آینده تیم 
ملی ایرانی خواهد بود؟« خاطرنش��ان کرد: »در این جلسه تاج هم بحث 
گزینه ه��ای داخلی و هم خارجی را مط��رح کرد و هنوز جمع بندی برای 

انتخاب گزینه داخلی توسط رئیس فدراسیون صورت نگرفته است.«

سرگیجه ای به نام نیمکت تیم ملی

دیدار تیم های اس�تقال و پی�کان در هفته بیس�تم لیگ برتر 
باش�گاه های ایران با برتری ۲ بر صفر شاگردان ریکاردو ساپینتو 

در ورزشگاه شهید دستگردی خاتمه پیدا کرد.
به گزارش ایرنا، این دیدار از ساعت ۱۴ به میزبانی پیکان و در ورزشگاه 

بدون تماشاگر دستگردی آغاز شد.
اس��تقلال که در سه بازی اخیر خود رقبا را از پیش رو بر داشته، برای 
پیروزی مقابل پیکان انگیزه ای زیادی داش��ت. شاگردان ریکاردو ساپینتو 
امی��دوار بودند با پیروزی در این بازی، ب��ه روند خوب خود در لیگ برتر 

ادامه داده و همچنان در کورس قهرمانی باشند.
پیکان در ش��رایطی روبروی آبی پوش��ان تهرانی قرار گرفت که در پنج 
بازی اخیر خود تنها یک بار مقابل اس��تقلال طعم شکست را چشیده بود. 
تی��م تحت هدایت مجتبی حس��ینی نیز مصمم به کس��ب امتیاز بود اما 

غیبت چند بازیکن، کار آنان را سخت کرد.
قضاوت این مسابقه را بیژن حیدری با کمک های هادی عالیقدر و سعید 

زیبا بر عهده داشتند.
دقایق حساس:

دقیقه ۵: ش��وت محکم تمیروف از پش��ت محوطه جریمه استقلال به 
راحتی در دستان سیدحسین حسینی قرار گرفت.

دقیقه ۱۱: پاس آرش رضاوند به مهدی قایدی رسید و مهاجم ریزنقش 
استقلال که در روزهای اخیر به اوج رسیده با حرکت خوب خود در عرض 

و شوتی فنی به زیبایی دروازه رشید مظاهری را باز کرد.
دقیق��ه ۲۰: حرکت ترکیبی اس��تقلال باعث ش��د تا ت��وپ در محوطه 
جریمه اس��تقلال به مهدی قایدی برسد، این بازیکن با پاس به عقب داد 
ام��ا توپ پس از برخورد به مدافع پی��کان در اختیار مطهری قرار گرفت. 
بازیکنان استقلال و ساپینتو اعتقاد داشتند توپ به دستان بازیکن حریف 
برخ��ورد کرده و داور باید نقطه پنالتی را نش��ان ده��د اما بیژن حیدری 

چنین اعتقادی نداشت.

دقیقه ۲۷: تمیروف، پش��ت محوطه جریمه استقلال صاحب توپ شد، 
ام��ا ضرب��ه فنی او با اختلاف کم و به ش��کل خطرناکی از ب��الای دروزاه 

حسینی به خارج رفت.
دقیقه ۳۰: ضربه ایس��تگاهی پیکان ک��ه از فاصله ۳۰ متری با واکنش 

سید حسین حسینی دفع شد.
دقیقه ۳۵: ضربه ایس��تگاهی استقلال که توسط سعید مهری، زده شد 
به محمد محبی رس��ید اما ضربه این بازیکن در دس��تان رشید مظاهری 

قرار گفت.
دقیقه ۴۶: ش��وت پای راس��ت محمد محبی از پشت محوطه جریمه با 

واکنش رشید مطاهری به کرنر رفت.
دقیقه ۵۶: اش��تباه بزرگ سیلوا در دفع توپ باعث شد تا توپ به ثابت 
ایمان��ی برس��د، ضربه این بازیکن ب��ا اختلاف کمی از کنار دروازه س��ید 

حسین حسینی به خارج رفت تا ساپینتو نفس راحتی بکشد.
دقیقه ۶۲: مهدی قایدی از جناح راست حرکت خوبی انجام داد و وارد 
محوطه جریمه پیکان شد، پاس خوب او به محمد محبی رسید اما ضربه 

این بازیکن به شکل خطرناکی از بالای دروازه مظاهری به بیرون رفت.
دقیقه ۷۲: پاس بلند مدافعان اس��تقلال مه��دی قایدی را در محوطه 
جریمه پیکان صاحب موقعیت مناسب کرد تا این بازیکن گل دوم خود و 
اس��تقلال را به ثمر برساند اما ضربه این بازیکن با اختلاف کمی به خارج 
رفت. دقیقه ۷۶: فرار مهدی قایدی نزدیک بود او را در موقعیت مناس��ب 
برای بازی کردن دروازه پیکان قرار دهد اما رش��ید مظاهری با خروج به 

موقع خود توپ را در آغوش گرفت.
دقیقه ۸۵: ضربه ایستگاه سعید مهری از جناح چپ در شلوغی محوطه 
جریمه به آرش رضاوند رس��ید اما ش��وت محکم ای��ن بازیکن به زیبایی 
توسط مظاهری برگش��ت داده شد تا توپ به صالح حردانی برسد، ضربه 
پر قدرت و غیر قابل مهار بازیکن تازه وارد استقلال به تور چسبید تا گل 

دوم استقلال شکل بگیرد.
در این بازی ش��رزود تمیروف،امیر طاهر،ساس��ان حسینی از پیکان و 
مهدی قایدی از سوی بیژن حیدری کارت زرد گرفتند. محمد جواد آزاده 

در دقیقه ۹۵ با دریافت کارت زرد دوم از زمین اخراج شد.
تیم فوتبال اس��تقلال با این پیروزی، به چهارمی��ن برد پیاپی خود در 
لیگ برتر دس��ت یافت تا ساپینتو امیدوارتر از همیشه به تکرار و دفاع از 

قهرمانی فرهاد مجیدی ادامه دهد.
ترکیب پیکان:

رشید مظاهری، محمد کاظمی، بهروز نوروزی، میلاد بدرقه، امیر طاهر، 
عل��ی رمضانی، منصور باق��ری، رضا ثابت ایمانی، مهدی لطفی، ش��رزود 

تمیروف، ساسان حسینی
ترکیب استقال:

سیدحسین حسینی، عارف غلامی، رافائل سیلوا)صالح حردانی(، کوین 
یامگا، جعفر سلمانی، روزبه چشمی، سعید مهری)زبیر نیک نفس(، آرش 
رضاون��د، مهدی قایدی)رضا میرزایی(، محم��د محبی)آرمان رمضانی( و 

ارسلان مطهری)امید حامدی فر( 

تیم توقف ناپذیر ساپینتو؛ سریع و خشن مثل استقلال

عصرآزادی / سرویس ورزشی: تیم تراکتور 
براب�ر آلومینی�وم اراک به تس�اوی بدون گل 

رضایت داد.
عص��رآزادی - فرهاد فرهادپور؛ ب��ازی تیم های 
تراکتور با آلومینیوم اراک برنده ای نداش��ته و بازی 

با تساوی بدون گل به اتمام رسید.
بازی رف��ت را تراکتور دو بر صفر به س��ود خود 
پایان داده بود و به نظر می رس��ید س��رخ پوش��ان 
تبریزی هم در بازی برگش��ت به پیروزی رس��یده 
و چهارمین برد متوالی خود را جش��ن گیرند و هم 
رکورد شکس��ت ناپذی��ری آلومینی��وم در تبریز را 

بشکنند که این مهم محقق نشد.
آلومینی��وم اراک در دو فصل گذش��ته در تبریز 
برابر تراکتور به برتری رسیده بود. سال اول یک بر 

صفر و سال پیش دو بر صفر و امسال هم هر چند 
نتوانس��ت بردهای خود  در تبریز را تکرار کند، اما 
همچنان در خانه تراکتور شکست ناپذیر نشان داد. 
با نتیجه امروز تراکتوری ها کمی از کورس قهرمانی 
ج��ا ماندند. با برت��ری گل گهر هم جای تراکتور با 
شاگردان امیرقلعه نویی عوض شده و تیم تبریزی 

به رده پنجم تنزل یافت.
از دید مثبت تیم تراکتور ۶ هفته است که باختی 
نداش��ته و خمز حداقل توانس��ته تیمش را از این 

حیث متمایز کند.
در هفته بیس��ت و یکم لیگ برتر تیم تراکتور در 
آبادان مهمان نفت این شهر است و یک هفته بعد 
در بازی بزرگ فصل در تبریز میزبان پرس��پولیس 

تهران است.

رکورد شکست ناپذیری آلومینیوم در تبریز

درویش: حساب شخصی ام را بسته اند
 خبر تحصن کارمندان دروغ بود

سنگ سفیدی:

 بازی ما مقابل گیتی پسند کلاس جهانی بود
مدیرعامل باشگاه پرس�پولیس گفت: عده ای دنبال این 
هس�تند تا آرامش پرس�پولیس را بر هم بزنن�د اما اجازه 

نخواهیم داد که خللی در کار باشگاه ایجاد شود.
رض��ا درویش در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا، در مورد به تعویق 
افتادن پرداخت حقوق کارمندان و همچنین بدهی باشگاه به یک 
هتل، اظهار داشت: متاسفانه با مشکلاتی مواجه هستیم. حساب 
باش��گاه بسته است اما پیگیر آن هستیم تا حساب ها را باز کنیم 

تا این مشکلات برطرف شود.
وی افزود: ابتدا باید از کارمندان مان تش��کر کنم که صبر زیادی دارند و با وجود همه مش��کلات همه فکر و 
ذکرش��ان روی این اس��ت تا امور باشگاه پیگیری شود. آنها دلس��وزانه کارها را پیش می برند و از تک تک آنها 
تشکر می کنم. به زودی این مشکلات حل می شود و اولویت ما پرداخت حقوق آن ها است. امیدوارم طی یکی 

دو روز آتی این مشکل برطرف شود.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در رابطه با دلایل بسته شدن حساب باشگاه تاکید کرد: با پرونده های زیادی 
مواجه هستیم. ابتدا پرونده مالیات بود که کارها را پیگیری کردیم و این هفته این مشکل برطرف خواهد شد. 
بحث یک شرکت البسه بود که حکم ۲۸ میلیاردی آوردند و قسمتی از پول را هم از حساب باشگاه برداشتند 

اما ما پیگیر هستیم که این پول پرداخت شود.
درویش خاطرنش��ان کرد: متاس��فانه عده ای بر نمی تابند که ببینند کارها در پرس��پولیس به شکل مستمر 
پیگیری می ش��ود. برای مثال چندی قبل خبری منتشر کردند که کارمندان باشگاه تحصن کردند. وقتی این 
خبر را شنیدم پایین را نگاه کردم دیدم خبری نیست. پیگیر موضوع شدم و با تعدادی از کارمندان هم صحبت 
کردم. متاس��فانه دنبال این هس��تند تا آرامش باش��گاه را بر هم بزنند اما همه در پرسپولیس متحد هستند تا 

کارها پیش برود.
وی گفت: بیش��تر این طلب ها از س��ال های قبل اس��ت. من حتی به خاطر کار باش��گاه از کارت شخصی ام 
هزینه کردم. حتی حساب من و یکی از اعضای هیئت مدیره را بستند اما ما اجازه نمی دهیم که خللی در کار 
پرس��پولیس ایجاد شود. پول در حساب باشگاه اس��ت. به شدت پیگیر باز شدن حساب باشگاه هستیم تا این 

مشکل برطرف شود.

بازیکن تیم فوتس�ال مس س�ونگون گفت: برد ما مقابل 
گیتی پس�ند که در حد کاس جهانی بود، با قهرمانی توام 

شد و این موضوع خیلی  برای من خوشحال کننده بود.
محمدرضا س��نگ س��فیدی در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا در 
خصوص قهرمانی تیمش در لیگ برتر فوتسال اظهار داشت: اول 
لطف خدا بوده که توانستیم قهرمان شویم. شایسته این قهرمانی 
بودیم؛ یک تیم همدل و دوست داش��تنی که هشت ماه کنار هم 

لذت بردیم و در آخر هم قهرمان شدیم.
وی ادام��ه داد: تیمی که این هم��ه در لیگ صدر جدول بوده 

و ۲۲ برد داش��ته، حقش اس��ت که قهرمان شود. این قهرمانی را به مردم خوب آذربایجان تقدیم می کنیم که 
همیش��ه پش��ت ما بودند. بازیکن مس سونگون در پاس��خ به این که برد مقابل تیم سابقش چه حسی برای او 
داشت، گفت: طبیعتا خیلی خوشحالم. من گیتی پسند هم بودم سعی می کردم با جون و دل بازی کنم و هر 
چی دارم برای تیمم بگذارم. در این فصل به مس س��ونگون آمدم و هر چی داش��تم برای این تیم گذاش��تم و 

دوست داشتم قهرمان شوم. خدا را شکر خدا هم کمک کرد و توانستیم قهرمان شویم.
سنگ سفیدی در مورد تقابل خود برابر هم تیمی های سابقش در گیتی پسند عنوان کرد: فکر می کنم بازی ما 
مقابل گیتی پسند یک بازی در حد جهانی بود. ما در دور رفت در اصفهان بازی را باختیم. شاید فوتبالی حق 
ما باخت نبود اما باختیم و منتظر بازی در تبریز بودیم تا آن شکست را جبران کنیم. این برد ما توام با قهرمانی 

شد خوشحالی آن برای ما چند برابر بود چرا که توانستیم رقیب مستقیم مان را از پیش رو برداریم.
وی ادامه داد: یک تبریک و خسته نباشید هم به مجموعه گیتی پسند می گویم که در این شرایط تیمداری 
می کنند. آنها رقیب س��ختی برای ما بودند و پا به پای ما برای قهرمانی آمدند و ما توانس��تیم در لحظاتی که 

آن ها غفلت کردند، توانستیم امتیاز جمع کنیم و قهرمان شویم.
بازیکن تیم فوتس��ال مس س��ونگون در پاسخ به این پرسش که آیا در تیم مس می ماند یا نه، گفت: قرارداد 
من یک ساله است و یک بازی دیگر به پایان قراردادم مانده است. قراردادم تمام شود صحبت می کنیم. اولویت 
من مس است و دوست دارم در این تیم بمانم اما باید ببینیم خدا چه می خواهد. دنیا، دنیای حرفه ای ورزش 

است و اگر همه چیز طبق طبع من باشد و آرامش داشته باشم، در این تیم می مانم.
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